

Acknowledgements

TREx Spectrograph data is openly available. We request that users, at a minimum, acknowledge our funding agencies when data is used in publications and/or presentations. Below is an example acknowledgement for consideration.

“The Transition Region Explorer Spectrograph (TREx Spectrograph) is a joint Canada Foundation for Innovation and Canadian Space Agency project developed by the University of Calgary.”

TREx Spectrographe données est ouvertement disponible. Nous demandons que les utilisateurs, au minimum, reconnaître nos organismes de financement lorsque les données sont utilisées dans les publications et/ou des présentations. Ci-dessous est un exemple acquittement pour examen.

“La Explorateur de région de transition Spectrographe (TREx Spectrographe) est une Fondation canadienne pour l'innovation et l'Agence spatiale canadienne projet développé par l'Université de Calgary.”